



Eric Giroud

Designer horloger et produits **Watches and Product Designer**

Ce n'est pas facile de répondre à cette question tant il y a de belles montres féminines.

Si j'oublie un peu ma masculinité, il y a en effet des montres féminines que je porterais avec plaisir. Mon coup de cœur va à la montre Cadenas de Van Cleef & Arpels. Autant une montre qu'un magnifique bracelet. Bref, un très bel objet.

This is not an easy question, as there are so many beautiful ladies' watches out there. If I were to set aside my masculinity, there are indeed some women's watches that I would love to wear. My favorite is the Van Cleef & Arpels Cadenas watch that is as much a timepiece as a magnificent bracelet. In short, a very beautiful object.

Alon Ben Joseph

Propriétaire Ace Jewelers **Owner Ace Jewelers**

En tant que joaillier et horloger, j'ai une passion pour Bvlgari. Même si personnellement je porte la montre la plus discrète, l'Octo Finissimo en titane fini mat, j'adore leurs montres joaillières. Je n'ai pas encore assez confiance en moi pour porter des diamants sur mes montres, mais si j'étais une femme, je n'hésiterais pas : ce serait forcément la montre joaillière Serpenti Secret de Bvlgari. C'est le mariage suprême entre horlogerie et haute joaillerie. Et c'est un cercle complet, car c'est ainsi que l'histoire des montres bracelets a commencé : avec des montres à secret pour les femmes.

"As a jeweler and watchmaking devotee I personally have a huge passion for Bvlgari. Although I personally wear the most discreet watch out there – the Octo Finissimo in full matt-finished titanium – I utterly love their jewelry watches. I don't have the confidence yet to wear diamonds on my watches, but if I were a lady, I wouldn't even need to think twice, as it would have to be the Bvlgari Serpenti Secret jewelry watch. This model embodies the ultimate match between watchmaking & fine jewelry. It also means coming full circle, as that is how the history of wristwatches started – as ladies' watches with dials hidden beneath covers.



Merci à tous les hommes ci-dessus pour leur disponibilité et pour avoir joué ce jeu pour nous. Nous apprécions vraiment. Thank you to all the gentlemen above who were good sports and played this game for us. We truly appreciate it.